
Technische vragen over Voorjaarsrapportage 2023 Woerden

Fractie nr. 

vraag

Pro-

gramma

Blz nr Vraag Antwoord Portefeuillehouder

CU-SGP 1 Inleiding 8 8. Oostelijke randweg: Hoe is of wordt het verloop? Hoe 

ziet het proces eruit voor de komende jaren?

Start Q4 2023 met startnotitie voor onderzoeksopdracht i.s.m. provincie. Onderzoek in 

2024, afhankelijk van uitkomsten vervolgtraject

De Regt

CU-SGP 2 1 12 1.2 Wat verstaan we onder basisvoorzieningen? Onder basisvoorzieningen rekenen we voorzieningen die iedere inwoner regelmatig nodig 

heeft. Denk aan onderwijs, zorg, supermarkt, kinderopvang, maar bijvoorbeeld ook sport 

of een ontmoetingsplek.

Pennarts

CU-SGP 3 1 14 1.1.2.3 is dit inclusief het uitdagen om (opnieuw) tot een 

wijkplatform te komen omdat het er (niet meer) is?

Dit staat voor 2024 op de planning. Het is inderdaad de bedoeling om ook wijken en 

dorpen waar op dit moment geen actief platform is, uit te dagen om een platform op te 

zetten. 

Pennarts

CU-SGP 4 1 15 1.2.1 Ontwikkelen accomodatiebeleid. Wanneer is de 

verwachting dat dit wordt opgestart?

We verwachten dat het ontwikkelen van accommodatiebeleid maximaal 1 jaar beslaat. 

Zodra we van start gaan met het ontwikkelen van accommodatiebeleid, kan een 

preciezere planning worden geschetst.

Pennarts

CU-SGP 5 1 19 1.6.1.3 Monitoringssysteem. Is dat nu niet aanwezig binnen 

de gemeente?

Er worden verschillende vormen van dienstverlening regelmatig gemonitord, zoals 

bijvoorbeeld het cliënttevredenheidsonderzoek in de Wmo, en bijvoorbeeld de 

dienstverlening bij het KCC. Daarnaast hebben we ook de klachten die we ontvangen als 

indicatie wat beter zou kunnen. Wat nog niet wordt gemonitord, maar wel van belang is 

voor het inrichten van onze externe dienstverlening, kan aanvullend worden onderzocht.

Pennarts

CU-SGP 6 1 20 1.6.2.1 Vereenvoudigen vergunningenaanvraag. Wat is de 

reden dat hier 3 jaar voor wordt uitgetrokken?

Uitvoering van de opdracht naar mogelijke vereenvoudigingen in de 

vergunningaanvragen staat gepland voor Q4 2023 en Q1 2024 met uitloop naar Q2 2024. 

Daarna zullen wij uw raad informeren over de resultaten. Omdat de mogelijkheden 

uiteindelijk in praktijk worden uitgevoerd is een planning van 3 jaar opgenomen. De 

nieuwe processen rondom vergunningen en omgevingsplannen staan in relatie met de 

invoering van de Omgevingswet op 1 januari 2024. Daarom kan deze opdracht niet eerder 

worden uitgevoerd.

Noorthoek

CU-SGP 7 1 23 1.7.2.5 Wat betekent dit concreet? Bij crises vergelijkbaar met COVID of Oekraïne-vluchtelingen zal het college mogelijk 

gehouden zijn te handelen zonder dat er al een duidelijk financieel perspectief met de 

raad is afgesproken. In voorkomende gevallen zal met de raad z.s.m. hierover afgestemd 

worden.

Molkenboer

CU-SGP 8 2 31/32 2.1.1 Over welke vacatures wordt hier gesproken? Beleid of 

uitvoering?

Zowel beleid als beheer. Beleid om de doelen en kaders uit te werken en beheer om hier 

vervolgens uitvoering aan te geven. 

De Regt

CU-SGP 9 2 36 2.4.1.1 Wordt de Rijnstraat ook meegenomen in dit plan? 

Scooter en fietsvrij?!

Nee, de Rijnstraat valt buiten de scope van dit onderzoek De Regt

CU-SGP 10 3 42 Punt 4. Hoe wordt het werk van Zegveld Zorgt na 2024 

geborgd? 

Op dit moment wordt in goed overleg met Zegveld Zorgt een onderzoek uitgevoerd naar 

de resultaten van Zegveld Zorgt. Op basis van de uitkomsten wordt de toekomst en 

borging van Zegveld Zorgt bepaald.

Pennarts
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CU-SGP 11 3 48 3.2.1.3 Aanvullende tekst ontbreekt? Gesprekken rond 

Milandhof liggen stil?

De ontbrekende tekst van inspanning 3.2.1.3 luidt:

- de toekomst van Schulenburgh in Kamerik,

- een plan voor de toekomst van de Milandhof in Zegveld waarbij scenario's worden 

uitgewerkt om hieraan ook nieuwbouw van de Jorai-school te verbinden

- versterking van een centrale ontmoetingsplek met goede basisvoorzieningen in de wijk 

Staatsliedenkwartier

- versterking van ontmoeting in de wijk Molenvliet

Onlangs is de vacature accommodatiebeleid tijdelijk ingevuld, de gesprekken met 

Milandhof worden hervat.

Pennarts

CU-SGP 12 3 48 3.2.1.5 Wordt hier het Breed Loket bedoeld, zoals in 

Harmelen en Molenvliet?

Met deze inspanning wordt ingezet op het verbeteren van de samenwerking tussen de 

diverse partijen die actief zijn, via het inrichten van een overlegstructuur. De visie op het 

inrichten van een sterke lokale ondersteuningsstructuur en de samenhang tussen sociale 

basis, lokaal team en ontmoetingsplaatsen wordt op dit moment uitgewerkt in de 

uitvoeringsagenda MAG. 

Pennarts

CU-SGP 13 3 60 3.8.1.4 Kunnen er ook afspraken worden gemaakt met 

andere grotere verhuurders in Woerden? (zoals 

projectontw. en pensioenfondsen)

Ja, dat kan in theorie wel. Met projectontwikkelaars die nieuwbouw ontwikkelen worden 

ook afspraken gemaakt en vastgelegd in een overeenkomst. Het bouwbesluit kent eisen 

rondom duurzaamheid voor de nieuwbouw. 

Indien het niet om nieuwbouw gaat, zijn we als gemeente afhankelijk van de 

bereidwilligheid van een partij. In tegenstelling tot bij de corporaties ligt hier geen 

wettelijke basis onder. Daarnaast is er in Woerden niet één partij die veel bezit heeft 

naast Cazas, maar is het bezit van beleggers versnipperd en zijn we voor geen van hen de 

gemeente waar ze het meeste bezit hebben. Aangezien veel van de grote beleggers een 

sterk eigen portfoliomanagement kennen, in combinatie met het beperkte bezit in 

Woerden, verwachten wij dat het maken van bindende afspraken erg lastig gaat worden.

Noorthoek

CU-SGP 14 4 69 4.5.1.2 Ontwikkelen Cattenbroekerplas. Wat is de reden dat 

pas wordt gestart in 2025?

Aan de ontwikkeling van het recreatie-eiland wordt al lang en volop gewerkt, naar 

verwachting kan de exploitatie starten in 2025. 

(Overigens is het jaar 2025 als startdatum al expliciet benoemd in de door de raad 

vastgestelde begroting 2023-2026.)

Vierstra

CU-SGP 15 4 70 4.6.3 welke prioriteiten gaan voor dit punt? Middels een raadsinformatiebrief na het college van 4 juli komt hier duidelijkheid over. Noorthoek

CU-SGP 16 4 79 4.11.2.5 Warmtenet. Hoe zit dat financieel? Nu 1 wijk in 

Waterrijk is financieel de dupe van stadsverwarming. 

Hebben we het hier over zo'n zelfde systeem?

Of een warmtenet een goede oplossing is waarvoor draagvlak is in een wijk wordt in 

belangrijke mate bepaald door de betaalbaarheid. Daarom is dit een van de aspecten die 

we in beeld gaan brengen, samen met wijkbewoners. 

Vierstra

CU-SGP 17 6 100 punt 5. worden ook de bewoners en bedrijven die 

achterblijven als "perspectief" meegenomen, aangezien zij 

ook een ingrijpende verandering tegemoet gaan?

Ja, er is oog voor bewoners en bedrijven die achterblijven. Via het participatietraject 

hebben zij de mogelijkheid gehad om hun belangen in te brengen en deze belangen 

zullen, net als alle andere belangen, worden meegenomen bij het opstellen van 

toekomstperspectieven. 

Pennarts
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CU-SGP 18 6 100 punt 5 - "de scope verbreed zodat directe en indirecte 

consequenties voor het omliggende gebied expliciet in 

beeld worden gebracht. Daarnaast is vanuit de herijking van 

de opdracht het participatieproces verbreed" - kunt u in het 

kort aangeven wat deze scope en participatie verbreding 

inhouden?

In de startnotitie werd voor de verkenningsstudie eerst enkel uitgegaan van het 

glastuinbouwgebied. Vanuit de wens uit het bestuursakkoord om tot scopeverbreding te 

komen, is besloten om de focus te houden op het glastuinbouwgebied, maar wel de 

expliciete directe en indirecte consequenties voor het omliggende gebied (tussen A12 en 

spoorlijn en  Harmelen en Utrecht) mee te nemen. Voor het participatietraject zijn er 

extra bijeenkomsten georganiseerd en is er gebruik gemaakt van het participatieplatform 

(een digitaal participatie-instrument). Op deze wijze is geprobeerd zoveel mogelijk 

belanghebbenden de kans te geven om hun belangen en wensen kenbaar te maken.

Pennarts

CDA 

Woerde

n

19 1 11 Inzet OOV (Oekraine) 31.200 nadeel, pagina 11 

voorjaarsnota. Dekt de veiligheidsregio niet alle kosten ten 

aanzien de opvang van Oekraïners?

Hiervoor ontvangen wij als gemeente een vergoeding van het Rijk. De opbrengsten 

komen echter binnen op programma 3, en dit deel van de uitgaven zit in programma 1. 

Molkenboer

CDA 

Woerde

n

20 1 12 VNG Jaarcongres 2024, pagina 12 voorjaarsnota. Waarom 

betalen de inwoners van de gemeente Woerden een gelijk 

bedrag van 100K als Gouda en Alphen aan den Rijn met veel 

meer inwoners? Is de inzet ambtelijke capaciteit ook gelijk 

aan die van Gouda en Alphen aan den Rijn?

De verdeling van de gemeenten in de netwerksamenwerking is, zoals afgesproken bij de 

start in 2014, 1/3, 1/3, 1/3. Deze afspraak geldt daarmee ook voor het congres. 

De inzet van de ambtelijke capaciteit wordt ook zo veel mogelijk gelijk verdeeld over de 

drie gemeenten.

Molkenboer

D66 21 Inleiding 4 Waarom wordt de vrijval budgetoverheveling 

klimaatgelden niet opnieuw ingezet voor klimaat 

doeleinden? 

Zie toelichting op pagina 64, punt 10 in programma 4. Vierstra

D66 22 Inleiding 5 de consequenties van de mei circulaire 2023 nog niet 

meegenomen zijn. En dan leidt dat tot een nadelig saldo 

van € 0,9 miljoen. Op pagina 114 (programma 7) zijn 

verwachte bedragen vanuit het Rijk opgenomen voor een 

totaal van € 2,5 miljoen. Hoe past dat op elkaar? M.a.w. zijn 

de verwachtingen van pagina 114 meegenomen in het 

verwachte negatieve resultaat van € 0,9 miljoen.

Met het bedrag van € 2,5 miljoen wordt vermoedelijk de optelling bedoeld van € 

1.732.000,  € 425.000 en € 375.000. De € 1.732.000 betreft de begrotingsaanpassing van 

de september- en decembercirculaire 2022. Dit staat dus los van de meicirculaire.

De bedragen van € 425.000 en € 375.000 zijn gebaseerd op de aankondiging in de 

voorjaarsnota 2023 van het Rijk voor een extra inflatiecorrectie. De exacte bedragen 

worden bepaald in de meicirculaire. Deze bedragen zijn een globale schatting o.b.v. het 

bedrag dat landelijk beschikbaar is. In het saldo van € 0,9 miljoen zijn deze bedragen dus 

meegenomen.

Vierstra

D66 23 Financie

el Beeld

6 De verlaging OZB is via amendement bij de begroting 

429.000 onttrokken aan de Algemene reserve 

vooruitlopend op de positieve september circulaire. Na die 

circulaire zou het weer teruggestort worden. Dit conform 

het financieel beleid. Nu is gekozen deze terugstorting niet 

te doen. Wanneer gaat dit wel plaatsvinden? 

Het amendement bij de begroting geeft als opdracht om het bedrag terug te storten als 

de Voorjaarsrapportage een positief saldo geeft. Aan deze voorwaarde is niet voldaan, 

het saldo van de voorjaarsrapportage is immers negatief. Hiermee wordt dit bedrag in 

beginsel niet weer toegevoegd aan de Algemene Reserve. Een eventuele terugstorting 

kan pas weer plaatsvinden als de raad daartoe via een amendement een besluit neemt.

Vierstra

D66 24 9 Waarom is de noodzakelijke verruiming van de 

investeringen (kredieten) niet in een beslispunt 

opgenomen? 

Dit is een onjuistheid, dit had wel gemoeten. In overleg met de Auditcommissie wordt 

een aanpassing in het raadsvoorstel gemaakt.

Vierstra

D66 25 11 Frictiekosten VTH ( 90.000). Betreft dit organisatiekosten? Ja, ten behoeve van twee vaststellingsovereenkomsten. Het bedrag is overigens € 80.000 

i.p.v. de in de vraag genoemde € 90.000.

Molkenboer
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D66 26 42 Is de extra inzet voor speciaal onderwijs van bijna 300.000 

ergens eerder in een raadsvoorstel voorgelegd? Zo nee, 

wanneer komt het raadsvoorstel?

In de voorjaarsrapportage is per abuis de verkeerde toelichting bij SVMN opgenomen. 

SVMN staat voor Samen Veilig Midden Nederland. De juiste toelichting had moeten zijn:

De zes Utrechtse jeugdzorgregio’s hebben, via een subsidietender in 2018, Samen Veilig 

Midden Nederland (SVMN) geselecteerd als de instelling die de taken Veilig Thuis, 

(preventieve) jeugdbescherming en jeugdreclassering uitvoert. Hierdoor zijn we met 26 

gemeenten gezamenlijk opdrachtgever van SVMN en verantwoordelijk dat inwoners van 

onze gemeenten terecht kunnen bij een goed functionerend meld- en adviespunt voor 

huiselijk geweld en kindermishandeling en een kwalitatief goede 

jeugdbescherming/jeugdreclassering. Vanwege de subsidietender heeft SVMN het recht 

verkregen om voor de betreffende activiteiten jaarlijks subsidie aan te vragen.

De gemeente heeft een zorgplicht voor kinderen die ondersteuning nodig hebben bij 

SVMN. Het bedrag van bijna € 300.000 is een prognose van de kosten voor SVMN 2023. 

De daadwerkelijke kosten worden bepaald door het aantal kinderen dat ondersteuning 

via SVMN ontvangt vanuit de gemeente Woerden. De cijfers van de eindafrekening 

kunnen uiteindelijk een ander beeld geven. Binnenkort wordt de raad via een 

raadsinformatiebrief geïnformeerd over de definitieve cijfers over 2022 en wordt een 

nadere toelichting over de begroting 2023 van SVMN gegeven.

Rozendaal

D66 27 100 Wanneer en door wie heeft de herijking van de opdracht 

Harmelerwaard plaatsgevonden? Hoe zijn de budgettaire 

consequenties en de dekking daarin betrokken?  

De herijking van de opdracht voor de verkenningsstudie naar een toekomstperspectief 

van de Harmelerwaard is onderdeel van het bestuursakkoord. De gemeenteraad is hier 

op 4 oktober 2022 per raadsinformatiebrief en op 10 november 2022 via een 

themabijeenkomst op locatie (H2O) over geïnformeerd. In de raadsinformatiebrief 

hebben wij aangegeven, dat de aanscherping van de opdracht naar verwachting voor 

extra vraagstukken zal zorgen en wij de gemeenteraad een voorstel zouden doen, 

wanneer dit extra budget zou vragen. Via de Voorjaarsrapportage leggen wij dit voorstel 

aan u voor.

Pennarts

D66 28 118 waarom is de indicator oranje en niet rood bij 7.2.3. 

Financiële Verordening geïmplementeerd?

Zoals toegelicht is de Financiële Verordening in werking getreden en wordt een groot deel 

van de verordening ook toegepast. Op een aantal onderdelen vindt nog nadere 

afstemming plaats.

Vierstra

D66 29 121 Klopt het dat totaal in de mutaties van de voorjaarsnota  - 

verspreid over de programma's in 2023 € 840.000 extra aan 

organisatiekosten ( personeel ingehuurd of in dienst) 

waarvan 410.000 uit een reserve komt ? Hoeveel geven we 

dan in 2023 uit aan organisatie? Hoe is hierin meegenomen 

wat extra nodig is voor IBOR?

Het begrip 'organisatiekosten' is niet duidelijk afgebakend. Wij interpreteren dit nu als 

'personeelskosten en inhuur'. Als gekeken wordt naar programma 7 dan is daar inderdaad 

€ 840.000 extra aan organisatiekosten opgenomen (340.000 + 150.000 + 350.000). 

Hiervan wordt 340.000 gedekt uit een reserve. De uitvoering van taskforce grip (70.000) 

wordt ook gedekt uit een reserve. Deels heeft dit ook betrekking op organisatiekosten.

Pennarts
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PW 30 4 63 Wordt er nog gewerkt aan een klompenpad rond Zegveld? Landschap Erfgoed Utrecht heeft een eerste verkenning laten uitvoeren naar de 

mogelijkheid voor een nieuw Klompenpad nabij Zegveld. De mogelijkheid om een 

jaarrond open Klompenpad te realiseren is gezien de vereisten en wensen aan dit 

Klompenpad (o.a. wandelen over onverharde paden, langs weidevogelgebied en door 

boerenland) niet haalbaar gebleken op dit moment.

Pennarts

PW 31 2 36 2.4.1.2: Het uitgangspunt is dat bij reconstructie van wijken 

30 km de norm is. Waarom is 30 km afhankelijk van de 

financiële afweging? De financiële afweging zit toch in de 

reconstructie op zich en niet op wel of geen 30km?

Om een weg geloofwaardig in te richten op 30 km/uur moet deze veelal anders worden 

ingericht. Hierbij zijn meerkosten van toepassing. Deze meerkosten worden in de 

financiele afweging van de reconstructie of groot onderhoud meegenomen.

De Regt

PW 32 79 4.11.2.4: wordt gesproken over subsidies aanvragen voor 

bv isolatie. Bij de toelichting staat onder andere het 

soortenmanagementplan vleermuizen en huismussen. 

Hoort dit niet in een ander programma thuis dan bij de 

energiestransitie?

Het soortenmanagementplan (SMP) voor vleermuizen en huismussen is opgestart vanuit 

het programma Energietransitie omdat een SMP een voorwaarde is voor het kunnen 

uitvoeren van isolatieprojecten. Op termijn is het beschermen van diersoorten inderdaad 

een taak die onder ecologie zal vallen.

Vierstra

PW 33 88 wanneer komt het genoemde plan van aanpak om de 

luchtverontreiniging te verminderen (4.14.1.2)?

Eind van dit jaar is het plan van aanpak om de luchtverontreiniging te verminderen te 

verwachten. 

De Regt / Vierstra

PW 34 101 de kwaliteitsindicator voor 300-400 woningen per jaar 

opleveren staat op groen. Klopt dit echt met de vertraging 

die Hof van Harmelen nu weer oploopt?

Zover wij nu kunnen overzien halen we de komende jaren het gemiddelde van 300-400 

woningen per jaar, ook nu Hof van Harmelen vertraagt. Met name in 2025 en 2026 staat 

een fors aantal woningen gepland. Echter, ook wij merken dat de markt gespannen is. In 

september ontvangt u de herijking van de strategische woningbouwplanning. Op basis 

daarvan beoordelen we de voortgang in de bouw opnieuw. 

Noorthoek

PW 35 102 bij inspanningen punt 6.1.2.1 graag de zin afmaken 

waarvoor het percentage sociale huur niet geldt. 

De volledige tekst van inspanning 6.1.2.1 luidt: "Bij de herijking van de woonvisie worden 

de percentages sociale huur, middenhuur, goedkope en betaalbare koop herijkt. In totaal 

zijn er 60% betaalbare koop- en huurwoningen. Het percentage van 25% sociale huur 

geldt niet voor individuele projecten, maar voor de totale woningvoorraad op 

gemeenteniveau."

Het cursieve deel is weggevallen in de rapportage. doordat het tekstveld (in het P&C-

systeem) een beperkte lengte heeft; de rest van de tekst staat daarom in een vervolgveld 

dat per abuis niet is meegenomen in het document.

n.v.t.

PW 36 105 Welke afspraken zijn er gemaakt over nieuwe 

woningbouwlocaties in het buitenstedelijk gebied van 

Kamerik, Harmelen en Zegveld? De indicator staat op 

groen.

Het resultaat van deze inspanning wordt verwacht in 2026, we verwachten dit resultaat in 

2026 te gaan halen. Voor alle drie de kernen zijn we aan het kijken hoe we de continue 

bouwstroom op orde houden. Kamerik NO3 is het meest concreet.  

Noorthoek
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PW 37 2 30 Totaal per programma 2 laat een afwijking in lasten zien 

van bijna 598 000 euro. Uit de specificatie blijkt dat dit 

grotendeels komt door een stijging van de energiekosten 

(522 000 euro). ’t Gaat hier om een verschuiving van 

programma 7 (en netto een meevaller), maar de 

kostenstijging is verdeeld over de programma’s op basis 

van de werkelijke verdeling van energielasten. Hoe komt ’t 

dat de lasten in dit programma zo hoog zijn?

De lasten zijn in dit programma zo hoog ten opzichte van andere programma's, omdat in 

programma 2 de energielasten voor onder andere straatverlichting (stijging € 320.000) en 

gemalen (stijging € 95.000) zijn opgenomen.

De Regt / Vierstra

PW 38 2 34 2.1.3.2: De kwaliteitsindicator staat op groen maar een 

toelichting mist. Wat is er/gaat er gebeuren met het 

Orakelplein?

Na de eerste vergroeningsslagen, is nu een participatietraject gaande om met de 

omgeving verdere verbeteringen, ook voor ontmoeting, in het gebied voor elkaar te 

krijgen. Overigens is de afspraak dat alleen bij oranje en rode indicatoren een toelichting 

wordt gegeven.

De Regt

PW 39 4 65 4.1.2.: De gesubsidieerde (culturele) instellingen fungeren 

als vliegwiel en werkplaats voor samenwerking met allerlei 

initiatiefnemers. De kwaliteitsindicator staat op groen. 

Welke inspanningen zijn hiervoor geleverd? Of waren er 

nauwelijks inspanningen nodig?

De culturele instellingen werken intensief samen voor cultuur, onderwijs en sociaal 

domein op het vlak van talentontwikkeling, (cultuur)participatie (deelnemer, bezoeker of 

vrijwilliger), (cultuur)educatie en mentale gezondheid. Daarnaast trekken zij samen op 

met ondernemers en horeca ter versterking van de vitale binnenstad. Hierbij werkt de C5 

samen met niet structureel gesubsidieerde verenigingen en lokale creatieve makers, 

kunstvakdocenten (ca. 50 zzp’ers) en maatschappelijke partners/ondernemers over de 

domeinen heen. Enkele voorbeelden:

- Bibliotheek is van nature een netwerkorganisatie die nauw samenwerkt met sociaal 

domein als wegwijzer naar laagdrempelige voorzieningen en als huiskamer waar divers 

cursusaanbod aangeboden wordt (basisvaardigheden, sollicitatietrainingen, etc.).

- Klooster biedt met kunstmenu culturele activiteiten in verzorgingscentra. Daarnaast is er 

maatwerk in samenwerking met Gro-up voor jongeren.

- Klooster, KUVO en bibliotheek leveren maatwerk voor scholen; gericht op mentale 

gezondheid jeugd d.m.v. cultuureducatie en extra aanbod basisvaardigheden.

- Stadsmuseum werkt o.a. samen met erfgoedpartners om Romeinse geschiedenis 

beleefbaar te maken.

- Cultuur Platform Woerden is laagdrempelig en verbindt via de cultuurmakelaar via 

website informatie en subsidiemogelijkheden, met daarnaast projecten als: kunstpark, 

digitaal platform voor vraag en aanbod van ruimtes voor repetitie & opslag, onderzoek 

vergroten beschikbare meters voor cultuur.

Vierstra

PW 40 4 89 4.14.2: Uitvoering voorstel plan van aanplak verminderen 

luchtverontreiniging. De kwaliteitsindicator staat op groen. 

Maar is zo’n plan er al?

Nee, dit plan is er nog niet gereed. De Regt / Vierstra



Fractie nr. 

vraag

Pro-

gramma

Blz nr Vraag Antwoord Portefeuillehouder

PW 41 1 20 1.7.1: Betekent een groene indicator dat de problemen zijn 

aangepakt en dat er dus geen verdere investering in de 

organisaite nodig is? Of is het duidelijker om dit punt af te 

sluiten met een rode indicator om aan te geven dat de 

doelen niet zijn gehaald?

Een groene indicator betekent dat de onderliggende inspanningen op schema liggen, 

en/of naar verwachting dit jaar worden afgerond. Het feit dat de problematiek mbt de 

organisatie en ambities nu in de VJR 2023 en KN 2024 aan de orde wordt gesteld, 

betekent dat we op koers liggen met de noodzakelijke acties om de genoemde balans te 

bereiken. De verwachting is dat het resultaat ook in volgende jaren nog inspanningen 

gaat vragen en daarmee meerdere jaren in de begroting blijft staan. 

Pennarts

PW 42 1 12 Extra uitgaven ivm VNG congres. Waar is het bedrag van € 

72.000 in 2023 voor bedoeld? En dat bedrag van € 100.000 

in 2024? Wat zijn de totale kosten van het congres? En wie 

financieren nog meer? Ik neem aan de VNG, maar zijn er 

nog andere bronnen van inkomsten? Waar is de verdeling 

tussen gemeenten op gebaseerd? In het licht ook dat 

Gouda groter is en dat Alphen de locatie zelf biedt? In de 

pers wordt een beeld geschetst van overdadige luxe en 

feestje. Hoe verhoudt zich dat tot de ambitie van sober en 

doelmatig die we bij de openbare ruimte hanteren? 

Het bedrag is vorig jaar overgehouden uit de netsamenwerking, dat we om technische 

redenen niet hebben kunnen overhevelen.  Dit bedrag willen we nu graag inzetten voor 

de capaciteit van het VNG-congres. De € 100.000 wordt gebruikt voor de out-of-

pocketkosten van het congres, zoals het huren van de locatie voor het avondprogramma, 

de catering van het programma en het organiseren van de middagsessies op de 

verschillende locaties in het Groene Hart.

De VNG financiert een deel, en daarnaast verwachten we sponsoring door bijvoorbeeld 

bedrijven, provincies en waterschappen. 

De verdeling van de gemeenten in de netwerksamenwerking is, zoals afgesproken bij de 

start in 2014, 1/3, 1/3, 1/3. Deze afspraak geldt daarmee ook voor het congres. 

De kosten van het congres bedragen een veelvoud van wat wij als gemeenten bijdragen. 

Het VNG-congres zal binnen de afgesproken en gecommuniceerde budgetten van de drie 

gemeenten worden georganiseerd. 

Molkenboer

PW 43 1 16 1.5.1: Inclusie is zichtbaar in raadsvoorstellen. De indicator 

is groen. Op basis waarvan? Want wij zien niet in ieder 

raadsvoorstel iets over inclusie staan. En waar kunnen we 

zien dat inclusie overal gespreksonderwerp is met alle 

maatschappelijke partners?

Een groene indicator geeft aan dat de inspanning naar verwachting dit jaar gerealiseerd 

gaat worden. Op dit moment wordt er door verschillende domeinen gewerkt aan inclusie 

als gespreksonderwerp op de agenda bij maatschappelijke partners, en ook om dit als 

apart kopje wordt toegevoegd aan de raadsvoorstellen. De verwachting is dat dit in het 

lopende jaar wordt afgerond. 

Molkenboer

PW 44 2 30 Punt 10 energiekosten. Dit is het energiearmoedefonds of 

energiekosten van de gemeente zelf? Waardoor valt het 

200.000 minder uit en waarom is dat in programma 2 als 

voordeel opgevoerd?

Vermoedelijk bedoelt u "(…) is dat in programma 7 als voordeel opgevoerd." Dit komt 

doordat in de begroting één stelpost was opgenomen in programma 7 voor de 

kostenstijging van energie. Op basis van het afgesloten contract en de inmiddels weer iets 

dalende energieprijzen is dit voordeel berekend. Omdat de stelpost nu verdeeld is over 

de programma's, kan dit op programma 7 vrijvallen.

De Regt



Fractie nr. 

vraag

Pro-

gramma

Blz nr Vraag Antwoord Portefeuillehouder

PW 45 3 44 € 50.000 voor De Koe en Cruyffcourt. Graag iets meer 

specificatie van dit bedrag.

Het bedrag van € 50.000 is specifiek voor het Cruijff Court bedoeld. Het bedrag voor ''De 

Koe" voor het stimuleren van integrale programmering (€ 75.000) is reeds in de begroting 

opgenomen.

Pennarts

PW 46 1 18 Wat maakt de U10 noodzakelijk? U10 is niet noodzakelijk, maar biedt de gemeente wel grote voordelen om samen met 

andere gemeenten op te trekken en de regionale belangen op het gebied van mobiliteit, 

woningbouw, klimaat/energie etc. goed voor het voetlicht te brengen.

De Regt

PW 47 3 3.2.1.3: zoeken centrale plek Staatsliedenkwartier. Waar en 

hoe wordt gezocht?

We onderzoeken op dit moment of we kunnen aansluiten bij bestaande centrale plekken 

in het Staatsliedenkwartier. De gesprekken zijn in een verkennende fase.

Pennarts

PW 48 3 3.7.2.2: de indicator is groen, maar is het onderzoek naar 

de sollicitatieplicht het enige dat wordt gedaan om aan dit 

resultaat te zijn gekomen?

Iedere inwoner met een korte afstand tot de arbeidsmarkt is geschikt om bemiddeld te 

worden naar werk. De huidige arbeidsmarkt met veel behoefte aan werknemers, maakt 

dat inwoners in de categorie A en B gemakkelijker bemiddelbaar zijn naar werk. De relatie 

met onderzoek naar de sollicitatieplicht dan wel ontheffing van de sollicitatieplicht vergt 

nadere toelichting van de steller van deze vraag.

Rozendaal

PW 49 2 8 Elektrakasten. Zijn dit extra kosten of kosten die naar voren 

zijn gehaald? 

Extra kosten De Regt

PW 50 2 8 Hoe komt de gemeente aan onvoorziene speeltoestellen? 

Waarom waren die niet voorzien?

Aanvankelijk leek het om een losstaande staander te gaan. Bij de  herstelactie bleek deze 

staander ondergronds verrot. Alleen de  staander vervangen is in dit geval een te grote 

ingreep in verhouding tot gehele vervanging. Dus het onderhoud aan het toestel was 

onvoorzien.

De Regt

PW 51 2 8 Zijn de lichtmasten geen onderdeel van een 

meerjarenonderhoudsplan? Kunnen die wel gepland 

worden voor de komende jaren?

Ja, de lichtmasten stonden al eerder op de rol om te worden vervangen, dat is toen niet 

gedaan. O.b.v. de keuring is vervanging nu alsnog noodzakelijk. De masten dateren uit 

1980. In het meerjarenonderhoudsplan wordt de volgende vervanging opgenomen in de 

jaarschijf 2063 (gaan 40 jaar mee).

Noorthoek

?? 52 Voor alle groene indicatoren geldt, dat deze nauwelijks 

informatie geven over wat er nu gerealiseerd is.

De afspraak voor alle P&C-documenten waarin gerapporteerd wordt over resultaten en 

inspanningen is dat alleen bij oranje en rode indicatoren een toelichting wordt gegeven, 

om de omvang van de rapportage te beperken. Een groene indicator betekent dat het 

resultaat/de inspanning conform de omschrijving gerealiseerd is of zal worden.

Vierstra


